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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások MinisztérinmAt vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Egyre rosszabb állapotok a Magyar Imre Kórházban? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hiába a kormányzat által berendelt „kőtelező heti két jó hír” a kórházaktól, a valóságban
terjednek a problémák.
Az ajkai Magyar Imre Kórházban is egyre nagyobb a szakemberhiány, a leterheltség, és a
túlhajszoltság. Engedje meg, hogy megosszak önnel néhány tapasztalatot az ajkai kórházról ,
melyet betegek, egészségügyi dolgozók, és hozzátartozók osztottak meg közösségi oldalakon :

„Pár napot töltöttem az ajkai kórházban kb. fél éve, szomorú, amit tapasztaltam. . . A nagy
vörösözéshez csak annyit, hogy mióta kormánypárti a vezetőség, a dolgozóknak rosszabb lett,
és a jobbnak számító orvosok közül is többen távoztak 20-30 itt töltött év után. . . ”

„Az egészségügyet a lelkes, esküjükhöz hű kőzépkáderek viszik a hátukon, a megbecsülésük
egyenlő a 0-val. Úgy látszik csak felmondási fenyegetéssel tudnak több bért elérni. Ők _ennél
sokkal többet érdemelnek Akinek volt része (sajnos nekem volt) m űtét után elesetten,
fájdalommal feküdni, az tudja mit jelent egy kedves szó, és az igyekezet a beteg job b
közérzetének érdekében. Minden tiszteletem a becsületesen dolgozó nővéreké. "

„Az egészségügy, és az oktatás a két legfontosabb dolog lenne, de ennek a kett őnek nincs saját
minisztere, mert a jelenlegi kormány megszüntette. "



„A feleségem is ápolón ő! Egymaga felel 80 betegre, mint szakápoló napi, ill . éjszaka 12
órában!!! »

„A Gyermekosztály orvosainak már annyi ügyelete van, hogy semmi szabadidejük nincs, ne m
fogják már sokáig bírni, egyik kollégájuk inkább kitanulta a műkörmös szakmát, megelégelte ,
ami a kórházban megy . . . "

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat :

Miért nem beszélnek nyíltan az egészségügyi rendszer problémáiról? Mii - kívánnak lenni a
srakemberhiány, a túlhajszoltqág és a leterheltség ellen?

Várom érdemi vál~átl

Budapest, 2018 . március 13 .
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